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Protokół Nr LXIII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 12 października 2023 r. 
 

 
Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.40. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy 
Klimontów, pan Edward Przytuła – Zastępca Burmistrza, pani Anna Sobolewska – 
Skarbnik Miasta i Gminy - jak listy obecności stanowiące załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LXIII/472/2023 do Nr LXIII/476/2023 w 
głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy  dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym, z wyjątkiem uchwały Nr LXIII/476/2023, którą podjęto w 
trybie art. 163 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 
powszechnych.   

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Na podstawie oddanych głosów sporządzono imienne wykazy głosowań, które są 
załącznikami do niniejszego protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Mieczysława Krasowska, Mirosław Kwapiński, 
Rafał Król, Jan Rębacz.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady LXIII sesji Rady 
Miejskiej. Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z 
panem Markiem Goździewskim - Burmistrzem Miasta i Gminy, pana Edwarda 
Przytułę – Zastępcę Burmistrza, panią Skarbnik Annę Sobolewską, panią 
inspektor, służby techniczne obsługujące sesję oraz mieszkańców gminy 
Klimontów, którzy oglądają sesję przez internet. Na podstawie listy obecności 
stwierdził, że jest quorum, bo obecnych na sesji jest 11 radnych, 4 radnych 
nieobecnych usprawiedliwionych. Podejmowane dzisiaj uchwały będą mieć moc 
prawną.  
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Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad.  

Propozycje do porządku obrad sesji wniósł pan Burmistrz Goździewski.  

Pan Burmistrz Goździewski wniósł o wprowadzenie pod obrady dzisiejszej sesji  
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Sandomierskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie remontu drogi 
powiatowej Goźlice – Przybysławice w miejscowości Goźlice. Starosta 
Sandomierski podpisał z Wojewodą umowę na remont tej drogi. Otrzymał dość 
duże pieniądze na inwestycję z programu klęskowego. Potrzebny jest wkład 
własny czyli gminy i powiatu. Musimy wspomóc powiat, żeby remont dokończyć. 
To będzie odcinek za cmentarzem w Goźlicach w stronę Ossolina. Poprosił o 
podjęcie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad sesji. 
Innych propozycji nie wniesiono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez pana 
Burmistrza. Za: 11. Brak głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Wniosek 
przeszedł.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady zaproponował 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały jako pkt 5, numeracja 
kolejnych punktów przedstawiać się będzie następująco: pkt 6 – Wybór ławnika 
do Sądu Rejonowego w Sandomierzu, pkt 7 - Zakończenie obrad sesji.   

Poddał porządek obrad po zmianach pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych 
i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 
b. przyjęcie porządku obrad 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2023 r.  
4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2023-2040. 
5. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 
6. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Sandomierzu. 
7. Zakończenie obrad sesji.  
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Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy:  

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa po wysłuchaniu pani 
Skarbnik pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie gminy jak i wiążące się z 
nimi zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych wnosi zapytania, uwagi do 
projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono. Pan Przewodniczący Rady 
poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXIII/472/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 
r. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Powiedział, że Komisja 
Budżetowa pozytywnie zaopiniowała zmiany w WPFie. Zapytał czy radni wnoszą 
uwago, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXIII/473/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Klimontów na lata 2023 – 2040. Uchwała jest załącznikiem 
do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy:  

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja budżetowa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 11, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXIII/474/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
na rzecz Powiatu Sandomierskiego. Uchwała jest załącznikiem do niniejszego 
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protokołu.   

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił pana radnego Gwizdonia, Przewodniczącego 
Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników o przedstawienie opinii o 
kandydatkach.  

Pan radny Gwizdoń przedstawił opinię Zespołu o zgłoszonych kandydatach w 
szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie 
z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (t.j. Dz. U. z 2023 r., 
poz. 217 ze zm.). Przedstawił także kto zgodnie z ustawą może być wybrany na 
ławnika (art. 158), a kto nie może być ławnikiem (art. 159), wymogi formalne 
jakie musza spełniać kandydaci, procedurę postępowania w przypadku gdy 
kandydat nie spełnia wymogów formalnych, bądź zgłoszenie kandydata wpłynęło 
po upływie terminu (art. 162 ). Stosownie do art. 161 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 
2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (t.j. Dz. U. z 2023 r., poz. 271) Prezes 
Sądu Okręgowego w Kielcach pismem adresowanym do Rady Miejskiej w 
Klimontowie z dnia 26.04.2023 r. znak: Adm.510.4.2023 poinformował, że Rada 
Miejska winna wybrać na kadencję 2024-2027 ogółem 1 ławnika, w tym  do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy - 1. 

Zespół stwierdził, że w ustawowym terminie do dnia 30 czerwca zgłoszono 2 
kandydatury: 

1.xxxx xxxxx zgłoszona przez pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo 
wyborcze, zamieszkujących stale na terenie gminy,  

2.xxxx xxxx zgłoszona przez pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo 
wyborcze, zamieszkujących stale na terenie gminy. 

Zespół dokonał weryfikacji złożonych dokumentów w zakresie spełnienia 
wymogów określonych w cytowanej wyżej ustawie i stwierdził co następuje: 

1.xxxx xxxxx– w ustawowym terminie złożono komplet wymaganych przepisami 
prawa dokumentów, 

2.xxxx xxxx – brak informacji z Krajowego Rejestru Karnego i brak zaświadczenia 
lekarskiego os tanie zdrowie. 
W związku z powyższym xxxxx nie może ubiegać się o mandat ławnika. Zgłoszenie 
pozostawia się bez dalszego biegu. 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z przedstawioną opinią 
Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników - Rada musi podjąć uchwałę 
o pozostawieniu zgłoszenia pani xxxx xxxx bez dalszego biegu. Odczytał projekt 
uchwały w tej sprawie. Zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos . Nikt głosu 
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nie zabrał.  

Następnie pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o 
wprowadzenie pod obrady dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 
pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.  

Za: 11. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

W kolejności następnej poddał pod głosowanie wprowadzony projekt uchwały. 
Za. 11 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr LXIII/475/2023 w sprawie pozostawienia zgłoszenia 
kandydata na ławnika bez dalszego biegu. Uchwała jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

Następnie pan Przewodniczący Rady udzielił głosu pani xxx xxx, kandydatce na 
ławnika prosząc ją o przedstawienie Radzie swojej osoby.  

Pani xxx xxx przedstawiła swoją kandydaturę na ławnika, miejsce zamieszkania, 
wykształcenie, staż pracy, doświadczenie zawodowe. Ukończyła Uniwersytet 
Łódzki na wydziale ekonomii i informatyki finansowo - bankowej. Od 17 lat 
pracuje w Banku Spółdzielczym w Klimontowie. W związku z tym znane są jej 
problemy mieszkańców gminy. Powiedziała, że znane są również jej zagadnienia 
z kodeksu pracy. Powiedziała, że powierzony jej mandat ławnika będzie godnie 
reprezentować i nie zwiedzie zaufania Rady.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował pani xxxx za zaprezentowanie swojej 
osoby. Następnie otworzył listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 
jednocześnie zapytując zgłoszonych radnych czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie.  

Pan radny Borycki zgłosił kandydaturę pana radego Muchy, który wyraził zgodę 
na kandydowanie.  

Pan radny Lipiec zgłosił kandydaturę pana radnego Cukrowskiego. Pan 
Cukrowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Pan radny Bargiel zgłosił kandydaturę pani radnej Cichoń. Pani Cichoń wyraziła 
zgodę na kandydowanie.  

Innych kandydatur nie zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady zamknął listę 
kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

Następnie poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury zapytując kto z 
radnych jest za powołaniem danego  kandydata w skład Komisji Skrutacyjnej.  

Kandydatura pana radnego Mucha. Za: 11. 

Kandydatura pana radnego Cukrowskiego. Za: 10, wstrzymało się: 1 , przeciwko: 
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0.  

Kandydatura pani radnej Cichoń. Za: 10, wstrzymało się: 1 , przeciwko: 0.  

Pan Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się i 
przygotowanie kart do głosowania. W tym celu zarządził 5 minut przerwy w 
obradach sesji.  

Po przerwie pan Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i poprosił Komisję 
Skrutacyjną o wyjaśnienie zasad głosowania.  

Pan radny Cukrowski poinformował, że Komisja Skrutacyjna wybrała go na 
Przewodniczącego. Wyjaśnił zasady głosowania – głosujemy za pomocą kart 
poprzez postawienie znaku x w jednym okienku przy za, przeciw lub wstrzymuję 
się.  

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie. Rozprowadziła karty 
do głosowania wśród radnych, po czym po oddaniu głosów przez radnych ustaliła 
wyniki głosowania.  

Przewodniczący Rady zarządził 2 minuty przerwy w obradach sesji na policzenie 
głosów przez Komisję Skrutacyjną. Po przerwie obrady wznosił i oddał głos 
Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.  

Pan radny Cukrowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z obliczenia głosów 
oddanych w głosowaniu w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w 
Sandomierzu. Na podstawie oddanych głosów Komisja Skrutacyjna stwierdziła, 
że na ławnika wybrano panią xxxx xxxx . Pan radny Cukrowski pogratulował pani 
xxxx wyboru na ławnika.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie wyboru xxx xxx na 
ławnika. Rada podjęła uchwałę Nr LXIII/476/2023 w sprawie wyboru ławnika do 
Sądu Rejonowego w Sandomierzu na kadencję 2024-2027. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo i ogłosił 
zamknięcie sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 


